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ZAPISNIK SA 9. REDOVNE SJEDNICE SKUPŠTINE  

ASOCIJACIJE IZVOĐAČA I SVIRAČA 

 

 

Deveta redovna sjednica Skupštine Asocijacije izvođača i svirača „AIS“ održana je 10.11.2021. godine u 

prostorijama Kulturno-sportskog centra  Vogošća (ulica Jošanička broj 33, Vogošća) s početkom u 14 sati. 

 

Na početku sjednice konstatovano je da je ispunjen kvorum za pravovaljano odlučivanje u skladu sa Statutom i 

Poslovnikom o radu Skupštine broj: P 15-05/16 od 30.06.2016. godine (10 % redovnih članova Skupštine), što je 

84 redovna člana Skupštine. 

 

Lista redovnih članova Skupštine registriranih za pravovaljano odlučivanje (10% redovnih članova Skupštine) u 

skladu sa Statutom, nalazi se u prilogu ovog Zapisnika. 
 

Tok Skupštine: 
 

Devetom sjednicom Skupštine AIS-a je predsjedavao zamjenik predsjednika Skupštine Asocijacije izvođača 

i svirača „AIS“ Damir Bečić, koji je na samom početku iskazao zadovoljstvo zbog pomaka u procesu 

normalizacije života i rada muzičkih izvođača.  Kazao je da je AIS bio spriječen da održi Skupštinu u proteklom 

periodu zbog pandemije virusa COVID-19, te da su svi dokumente koje je potrebno usvojiti u skladu sa Zakonom 

i internim aktima stavljeni na 9. sjednicu na razmatranje i usvajanje.  

 

Zamjenik predsjednika Skupštine pozdravio je sve prisutne članove AIS-a, predstavnike Instituta za intelektualno 

vlasništvo BiH, predsjednika FONOGRAM-a Ahmeda Švrakića i direktora REPROBOSA Memnuna Zečića koji 

su pozdravili članove Skupštine i poželjeli uspjeh i dali podršku u daljem radu AIS-a.  

 

Za riječ se javio i član AIS-a Hajrudin Varešanović koji istakao veliki napredak AIS-a i pozvao sve muzičke 

izvođače da se aktivnije uključe u rad AIS-a, te daju svoj puni doprinos u budućem radu.  

  

Zamjenik predsjednik Skupštine AIS-a Damir Bečić zahvalio se gostima na iskazanim riječima podrške i 

otvorio 9. redovnu sjednicu Skupštine, te ustanovio da postoji kvorum za održavanje sjednice i pravnovaljano 

glasanje. 

 

Nakon uvodnog izlaganja, zamjenik Predsjednika Skupštine upoznao je prisutne članove sa prijedlogom dnevnog 

reda: 
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Dnevni red: 

 

1. Usvajanje Dnevnog reda, imenovanje verifikacione komisije, zapisničara i ovjerivača; 

2. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice Skupštine;  

3. Razmatranje i usvajanje Godišnjeg izvještaja o radu i finansijskog izvještaja za 2019. godinu; 

4. Razmatranje i usvajanje Godišnjeg izvještaja o radu i finansijskog izvještaja za 2020. godinu; 

5. Razmatranje i usvajanje Odluke o raspodjeli prikupljenih naknada za prava izvođača muzičkih djela za 2020. 

godine; 

6. Razmatranje i usvajanje Godišnjeg plana raspodjele ubranih naknada za 2020. godinu; 

7. Razmatranje i usvajanje Plana rada i programa i finansijskog plana za 2021. godinu i 2022. godinu; 

8. Razmatranje i usvajanje seta pravilnika: 

• Pravilnik o korištenju telefona, 

• Pravilnik o izdacima poštanskih usluga, 

• Pravilnik o izradi, upotrebi i čuvanju pečata, 

• Pravilnik o unutrašnjoj organizaciji i sistematizaciji radnih mjesta, 

• Pravilnik o internoj kontroli, 

• Pravilnik o korištenju sredstava za reprezentaciju i poklone, 

• Pravilnik o naknadama članova Predsjedništva, Upravnog odbora i Nadzornog odbora, 

• Pravilnik o naknadama troškova za službena putovanja, 

• Pravilnik o otpisu potraživanja, 

• Pravilnik o  internom prijavljivanju korupcije i zaštiti lica koje prijavi korupciju u udruženju AIS, 

• Pravilnik o dodjeli nagrada, 

• Pravilnik o prijavi muzičkih djela i rješavanju konflikata oko muzičkih djela, 

• Pravilnik o članstvu, 

• Pravilnik o Fondu za kulturne i socijalne namjene, 

• Poslovnik o radu Nadzornog odbora, 

• Poslovnik o radu Skupštine, 

• Poslovnik o radu Upravnog odbora, 

• Pravilnik o radu, 

• Pravilnik o disciplinskoj odgovornosti zaposlenika, 

• Pravilnik o platama, naknadama i dodacima plate zaposlenih, 

• Pravilnik o raspodjeli. 

9. Razmatranje i usvajanja Zapisnika Instituta za intelektualno vlasništvo BiH o izvršenom nadzoru nad 

radom Asocijacije izvođača i svirača „AIS“ za 2019. godinu; 

10. Razno; 

 

AD 1: 

 

Zamjenik predsjednika Skupštine Damir Bečić prisutnim članovima Skupštine predložio je dnevni red za 

9.redovnu sjednicu. U nastavku sjednice zamolio je prisutne da se izjasne o predloženom dnevnom redu, te 

ukoliko nema prijavljenih za diskusiju po ovom pitanju, da se pristupi glasanju.  

 

Obzirom da nije bilo prijedloga od strane članova Skupštine za izmjenu i dopunu predloženog dnevnog reda, 

zamjenik predsjednika Skupštine isti je stavio na glasanje. 
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Zaključak: 

1.Dnevni red Skupštine AIS-a: 

Za: 84 

Protiv: 0 

Suzdržanih:0 

Dnevni red 9. redovne sjednice Skupštine AIS-a usvojen je jednoglasno od strane prisutnih članova 

Skupštine. 

 

 

Nakon usvajanja dnevnog reda, zamjenik predsjednika Skupštine predložio je da se za zapisničara imenuje 

Mersiha Babić, zaposlena u AIS-u, a za članove verifikacione komisije, Svjetlana Guja, zaposlena u AIS-u i 

Borislav Domazet član UO AIS-a, te ovaj prijedlog stavio na glasanje. 

 

Zaključak: 

2.Imenovanje zapisničara i članova verifikacione komisije: 

1. Za: 84 

2. Protiv: 0 

3. Suzdržanih:0 

Prijedlog zapisničara i članova verifikacione komisije usvojen je jednoglasno od strane prisutnih članova 

Skupštine. 

 

AD2: 
 

Zamjenik predsjednika Skupštine AIS-a Damir Bečić u nastavku sjednice Skupštine, najavio je 2. tačku 

dnevnog reda, koja se odnosi na usvajanje Zapisnika sa predhodne 8.redovne Skupštine AIS-a. 

 

Informisao je članove AIS-a da su svi materijali za 9. sjednicu Skupštine proslijeđeni cjelokupnom članstvu AIS-

a putem emaila-a i objavljeni na zvaničnoj web stranici AIS-a. Također je dodao da su materijali u printanoj 

verziji bili dostupni u sjedištu AIS-a u roku propisanim Pozivom i obavještenjem članovima AIS-a.  

 

Zamjenik predsjednika Skupštine AIS-a Damir Bečić otvorio je diskusiju po 2. tački dnevnog reda.  

Kako nije bilo prijavljenih za diskusiju, zamolio je prisutne da pristupe glasanju.  

 

Zaključak: 

1. Zapisnik sa prethodne 8. redovne sjednice Skupštine od 16.01.2020. godine  

Za: 84 

Protiv:0 

Suzdržanih:0 

Zapisnik sa prethodne 8. redovne sjednice Skupštine jednoglasno je usvojen od strane prisutnih članova 

Skupštine. 

 

AD3: 

 

Zamjenik predsjednika Skupštine AIS-a Damir Bečić informisao je prisutne članove AIS-a da je na redu 

3.tačka dnevnog reda koja glasi:Razmatranje i usvajanje godišnjeg izvještaja o radu i finansijskog izvještaja za 

2019. godinu. 

 

Zamolio je direktoricu Stručne službe AIS da se obrati članovima AIS-a. 
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Direktorica Stručne službe Jasmina Misirlić pozdravila je sve prisutne članove AIS-a i goste i zahvalila se što 

su uzeli učešće u radu Skupštine u ovim vanrednim okolnostima. Izjavila je da je Godišnji izvještaj o radu i 

finansijski izvještaj za 2019. godinu proslijeđen svim članovima AIS-a elektronskim putem, kako bi mogli izvršiti 

uvid u sadržaj istog. Kako zbog trenutno narušenog zdravstvenog stanja nije u mogućnosti da prezentira izvještaj 

na način je koji to radila radnije, ali da stoji na raspolaganju svim prisutnima za sva eventualna pitanja i poslovanje 

AIS-a i zamolila je prisutne članove za razumjevanje, što su članovi pozdravili aplauzom.  

 

Zamjenik predsjednika Skupštine zahvalio se direktorici Stručne službe AIS-a i otvorio diskusiju po ovoj 

tački dnevnog reda. 

 

Obzirom da nije bilo prijavljenih za diskusiju po osnovu 3. tačke dnevnog reda, zamjenik predsjednika 

Skupštine Damir Bečić zatvorio je diskusiju i zamolio prisutne članove AIS-a da prisupe izjašnjavanju o 

usvajanju Godišnjeg izvještaja o radu i finansijskog izvještaja za 2019. godinu. 

 

Zaključak: Godišnji izvještaj o radu i finansijski izvještaj za 2019. godinu 

Za: 84 

Protiv:0 

Suzdržanih:0 

1.Prisutni članovi Skupštine usvojili su Odluku o usvajanju Godišnjeg izvještaja o radu i finansisjkog 

izvještaja za 2019. godinu 

Ova Odluka usvojena je jednoglasno.  

 

 

AD 4: 

 

U nastavku 9.sjednice Skupštine AIS-a, zamjenik predsjednika Skupštine Damir Bečić najavio 4. tačku 

dnevnog reda, a koji je vezan za razmatranje i usvajanje Godišnjeg izvještaja o radu i finansijskog izvještaja za 

2020. godinu.  

 

Zamolio je predsjednika UO AIS-a Almira Ajanovića da se obrati članovima Skupštine.  

 

Predsjednik UO AIS-a Almir Ajanović pozdravio je sve prisutne članove AIS-a i dodao da mu je posebno drago 

što se odazvao veliki broj članova Skupštine, kako bi pospješili rad AIS-a. Kako je vanredna situacija 

prourokovana virusom COVID-19 pogodila i sve naše članove, Upravni odbor AIS-a, donio je Odluku da se svim 

članovima AIS-a, bez diskriminacije u duhu solidarnosti isplati u 2020. godini iznos od 100 KM, i u 2021. godini 

150 KM iz Fonda za kulturne i socijalne namjene zajedno sa pripadajućim tantijemama. Na ovaj način Upravni 

odbor želio je simbolično pomoći članove AIS-a, kako bi lakše prebrodili teški period. 

 

Dodao je da je AIS jedina kolektivna organizacija koja je na ovakav način pomogla svim članovima AIS-a, bez 

diskriminacije. U nastavku sjednice informisao je članstvo i o potpisanim bilateralnim ugovorima s srodnim 

inostranim organizacijama iz Srbije, Hrvatske i Slovenije, tako da će muzički izvođači konačno biti zaštićeni 

preko AIS-a i u zemljama regiona u kojima se njihova muzička djela emituju. Ovo je prvi put da će muzički 

izvođači moći naplatiti svoje tantijeme iz Srbije, Hrvatske i Slovenije direktno putem AIS-a, što je veliki uspjeh. 

 

Zamjenik Predsjednika Skupštine Damir Bečić zahvalio se predsjedniku UO AIS-a na detaljnom pojašnjenju 

vezanim za Godišnji izvještaj o radu i finansijski izvještaj za 2020. godinu, te otvorio diskusiju po osnovu 4. tačke 

dnevnog reda 9. sjednice Skupštine AIS-a.  
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Obzirom da nije bilo prijavljenih za diskusiju, zamjenik predsjednika Skupštine Damir Bečić zatvorio je 

diskusiju po ovoj tački dnevnog reda, te zamolio prisutne članove da pristupe glasanju.  

 

Zaključak: Godišnji izvještaj o radu i finansijski izvještaj za 2020. godinu 

Za: 84 

Protiv:0 

Suzdržanih:0 

1.Prisutni članovi Skupštine usvojili su Odluku o usvajanju Godišnjeg izvještaja o radu i finansijskog 

izvještaja za 2020.godinu. 

Ova Odluka usvojena je jednoglasno.  

 

AD 5:   

 

Zamjenik predsjednika Skupštine Damir Bečić, otvorio je 5. tačku dnevnog reda, a koja se tiče razmatranja i 

usvajanja Odluke o raspodjeli prikupljenih naknada za prava izvođača muzičkih djela za 2020. godinu. Pojasnio 

je da je zbog nemogućnosti održavanja Skupštine, Upravni odbor usvojio pomenutu odluku u skladu sa Statutom 

i internim aktima, te je izvršena raspodjela tantijema za 2020. godinu. 

 

Također je dodao da je pomenuti dokument proslijeđen svim članovima AIS-a elektronskim putem, te je otvorio 

diskusiju po ovoj tački dnevnog reda.  

 

Kako nije bilo prijavljenih za diskusiju, zamjenik predsjednika Skupštine, zatvorio je diskusiju te zamolio prisutne 

da pristupe izjašnjavanju po osnovu 5. tačke dnevnog reda.  

 

Zaključak: Odluka o raspodjeli prikupljenih naknada za prava izvođača muzičkih djela za 2020. godinu 

Za: 84 

Protiv:0 

Suzdržanih:0 

1.Prisutni članovi Skupštine usvojili su Odluku o raspodjeli prikupljenih naknada za prava izvođača 

muzičkih djela za 2020. godinu 

Ova Odluka usvojena je jednoglasno. 

 

AD 6:  

 

Otvorena je 6. tačka dnevnog reda od strane zamjenika predsjednika  Skupštine AIS-a Damir Bečić a tiče se 

Godišnjeg plana raspodjele ubranih naknada za 2020. godinu. Pojasnio je da  Godišnji plan predstavlja opšti akt 

AIS-a kojim se utvrđuju kriteriji i opšta načela na osnovu kojih AIS izvođačima muzičkih djela i nosiocima prava 

raspodjeljuje naknade za prava izvođača muzičkih djela, a u skladu sa Statutom AIS-a. Prema propisima 

Godišnjeg plana raspodjele izvršena je raspodjela tantijema za 2020. godinu, ali zbog vanredne situacije i 

epidemioloških mjera Skupština nije mogla isti potvrditi. 

 

Zamjenik predsjednika Skupštine otvorio je diskusiju po osnovu ove tačke dnevnog reda. 

 

Za riječ se javila Tatjana Vitomir, predstavnik Instituta za intelektualno vlasništvo BiH, koja je postavila pitanje 

vezano za član 3. Godišnjeg plana, a tiče se neprepoznatih djela. Dodala je da je potrebno ispoštovati član 18. 

ZKOP-a koji kaže da kolektivna organizacija treba da zastupa sve autore bez obzira da li su zaključili ugovor ili 

ne, a da se pri tom nisu isključili iz sistema kolektivne zaštite. Pojasnila je da je kolektivna organizacija dužna da 
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prepozna sva djela koja su emitovana na teritoriji BiH, te da kontaktira izvođače tih djela kako bi ostvarili 

naknadu. Također je dodala da sredstva Fonda za žalbe trebaju da budu vraćena u raspodjelu, a ne preusmjerena 

u Fond za kulturne i socijalne namjene, čija visina treba da iznosi 10% od prihoda, a ne 10% od iznosa sredstava 

za raspodjelu. Dodala je da ovo nisu kritike već upute za usklađivanje Godišnjeg plana raspodjele.  

 

Direktorica Stručne službe Jasmina Misirlić prisutnim je pojasnila da Stručna služba AIS-a svakodnevno radi 

na kontaktiranju muzičkih izvođača, s ciljem povećanja članstva.Tako smo uspjeli potpisati ugovore s velikim 

eminentnim imenima koja su povjerila zaštititu izvođačkih prava AIS-u. Sredstva za neprepoznata djela čuvaju 

se u posebnom Fondu u skladu sa Zakonom i internim aktima 3 (tri) godine. Objasnila je da ukoliko ostali nosioci 

izvođačkog prava, ne prijave pomenuto muzičko djelo u roku od 3 (tri) godine od obračuna naknade za prava 

izvođača muzičkih djela, neuplaćena i neraspodjeljena sredstva idu u ukupni Fond za raspodjelu u skladu sa 

internim aktima AIS-a. 

 

Kazala je da se ni jedan jedini fening ne može isplatiti bez pravne osnove, odnosno ugovora, što je zakonska 

obaveza.  

 

Što se tiče Fonda za žalbe, sredstva su preusmjerena za pomoć članovima AIS-a u skladu sa Odlukom Upravnog 

odbora. Cilj Upravnog odbora AIS-a bio je da se svim članovima bez diskriminacije pomogne u ovim teškim 

vremenima izazvanim virusom COVID – 19.  

 

Potpredsjednik UO AIS-a Slaviša Guja zamolio je predstavnike Instituta da odgovore da li je Upravni odbor, 

direktorica Stručne službe napravili krivično djelo time što su sredstva kojima je prošlo tri godine, što su ih 

usmjerili našim izvođačima? Mi smo željeli i želimo da u svakom trenutku pomognemo i zaštitimo izvođače 

Bosne i Hercegovine. Ako treba nešto da izmjenimo, Skupština je tu i to ćemo i učiniti. 

 

Za riječ se javio Boris Sesar predstavnik Instituta za intelektualno vlasništvo BiH i rekao da nije nepravljeno 

nikakvo krivično djelo, već da bi po njegovom mišljenju trebalo primjeniti drugu metodologiju obračuna ubuduće.  

 

Predsjednik UO AIS-a Almir Ajanović zahvalio se na uputama predstavnicima i dodao da AIS u januaru 

sljedeće godine ulazi u IPD i VRDB bazu, te da će se u budućnosti riješiti problem nepropoznatih djela. Također 

je pojasnio da su sredstva iz Fonda za žalbe preusmjerena  

 

Direktorica Stručne službe AIS-a Jasmina Misirlić javila se za riječ te dala pojašnjenje da je AIS iako nije 

dužan raditi u skladu s Zakonom o javnim nabavkama, bez obzira na to AIS se trudio da postupa u skladu sa 

pravilima pomenutog zakona i zbog transparentnosti kako prema članovima AIS-a tako i prema javnosti uopće.  

 

Obzirom da nije bilo prijavljenih članova AIS-a za diskusiju, zamolio je prisutne članove Skupštine da pristupe 

glasanju po ovoj tački dnevnog reda. 

 

 

1.Zaključak: Godišnji plan raspodjele ubranih naknada za 2020. godinu 

Za: 83 

Protiv:0 

Suzdržanih:1 

1.Prisutni članovi Skupštine usvojili su Odluku o usvajanju Godišnjeg plana raspodjele ubranih naknada 

za 2020. godinu. 

Ova Odluka usvojena je sa 83 glasa za i 1 suzdržan. 
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AD 7: 

 

Zamjenik predsjednika  Skupštine AIS-a Damir Bečić otvorio je 7. tačku dnevnog reda i to: Razmatranje i 

usvajanje Plana rada i programa i finansijskog plana za 2021. godinu i 2022. godinu.  

 

Pojasnio je da su pomenuti dokumenti dio materijala za 9. sjednicu Skupštine, te da su članovi imali priliku da se 

upoznaju sa sadržajem istih putem emaila.  

 

Zamjenik predsjednika Skupštine Damir Bečić otvorio je diskusiju po osnovu 7. tačke dnevnog reda.  

 

Obzirom da nije bilo prijavljenih članova AIS-a za diskusiju, zamolio je prisutne članove Skupštine da pristupe 

glasanju po ovoj tački dnevnog reda. 

 

1.Zaključak: Plan rada i programa i finansijskog plana za 2021. godinu 

Za:84 

Protiv:0 

Suzdržanih:0 

1.Prisutni članovi Skupštine usvojili su Odluku o usvajanju Plana rada i programa i finansijskog plana za 

2021. godinu. 

Ova Odluka usvojena je jednoglasno. 

 

2.Zaključak: Plan rada i programa i finansijskog plana za 2022. godinu 

Za:84 

Protiv:0 

Suzdržanih:0 

1.Prisutni članovi Skupštine usvojili su Odluku o usvajanju Plana rada i programa i finansijskog plana za 

2022. godinu. 

Ova Odluka usvojena je jednoglasno. 

 

AD 8: 

 

U nastavku sjednice 9. Skupštine Zamjenik predsjednika Skupštine Damir Bečić otvorio je 8. tačku dnevnog 

reda. U pitanju je razmatranje i usvajanje seta pravilnika i to: Pravilnik o korištenju telefona, Pravilnik o izradi, 

upotrebi i čuvanju pečata, Pravilnik o unutrašnjoj organizaciji i sistematizaciji radnih mjesta, Pravilnik o internoj 

kontroli, Pravilnik o korištejnu sredstava za reprezentaciju i poklone, Pravilnik o naknadama članova 

Predsjedništva, Upravnog odbora i Nadzornog odbor, Pravilnik o naknadama troškova za službena putovanja, 

Pravilnik o otpisu potraživanja, Pravilnik o o internom prijavljivanju korupcije i zaštiti lica koje prijavi korupciju 

u udruženju AIS, Pravilnik o dodjeli nagrada, Pravilnik o prijavi muzičkih djela i rješavanju konflikata oko 

muzičkih djela, Pravilnik o članstvu, Pravilnik o Fondu za kulturne i socijalne namjene, Poslovnik o radu 

Nadzornog odbora, Poslovnik o radu Skupštine, Poslovnik o radu Upravnog odbora, Pravilnik o radu, Pravilnik 

o disciplinskoj odgovornosti zaposlenika, Pravilnik o platama, naknadama i dodacima plate zaposlenih i Pravilnik 

o raspodjeli. 

 

Pojasnio je da su u pitanju interni akti AIS-a koji su samo usaglašeni sa novim tekstom Statuta AIS-a, koji je 

Skupština usvojila, a potvrdilo Ministarstvo pravde Bosne i Hercegovine. 
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Za 8. tačku dnevnog reda nije bilo prijavljenih članova AIS-a za diskusiju, pa je u skladu s tim zamjenik 

predsjednika Skupštine zamolio prisutne da pristupe glasanju po ovoj tački dnevnog reda. 

 

1.Zaključak: Pravilnik o korištenju telefona 

Za:84 

Protiv:0 

Suzdržanih:0 

1.Prisutni članovi Skupštine usvojili su Odluku o usvajanju Pravilnika o korištenju telefona. 

Ova Odluka usvojena je jednoglasno. 

 

2.Zaključak: Pravilnik o izdacima poštanskih usluga 

Za:84 

Protiv:0 

Suzdržanih:0 

1.Prisutni članovi Skupštine usvojili su Odluku o usvajanju Pravilnika o izdacima poštanskih usluga. 

Ova Odluka usvojena je jednoglasno. 

 

3.Zaključak: Pravilnik o izradi, upotrebi i čuvanju pečata 

Za:84 

Protiv:0 

Suzdržanih:0 

1.Prisutni članovi Skupštine usvojili su Odluku o usvajanju Pravilnika o izradi, upotrebi i čuvanju pečata. 

Ova Odluka usvojena je jednoglasno. 

 

4.Zaključak: Pravilnik o unutrašnjoj organizaciji i sistematizaciji radnih mjesta 

Za:84 

Protiv:0 

Suzdržanih:0 

1.Prisutni članovi Skupštine usvojili su Odluku o usvajanju Pravilnika o unutrašnjoj organizaciji i 

sistematizaciji radnih mjesta. 

Ova Odluka usvojena je jednoglasno. 

 

5.Zaključak: Pravilnik o internoj kontroli 

Za:84 

Protiv:0 

Suzdržanih:0 

1.Prisutni članovi Skupštine usvojili su Odluku o usvajanju Pravilnika o internoj kontroli. 

Ova Odluka usvojena je jednoglasno. 

 

6.Zaključak: Pravilnik o korištenju sredstava za reprezentaciju i poklone 

Za:84 

Protiv:0 

Suzdržanih:0 

1.Prisutni članovi Skupštine usvojili su Odluku o usvajanju Pravilnika o korištenju sredstava za 

reprezentaciju i poklone. 

Ova Odluka usvojena je jednoglasno. 
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7.Zaključak: Pravilnik o naknadama troškova za službena putovanja 

Za:84 

Protiv:0 

Suzdržanih:0 

1.Prisutni članovi Skupštine usvojili su Odluku o usvajanju Pravilnika o naknadama troškova za službena 

putovanja. 

Ova Odluka usvojena je jednoglasno. 

 

8.Zaključak: Pravilnik o otpisu potraživanja 

Za:84 

Protiv:0 

Suzdržanih:0 

1.Prisutni članovi Skupštine usvojili su Odluku o usvajanju Pravilnika o otpisu potraživanja. 

Ova Odluka usvojena je jednoglasno. 

 

9.Zaključak: Pravilnik  o internom prijavljivanju korupcije i zaštiti lica koje prijavi korupciju u udruženju 

AIS 

Za:84 

Protiv:0 

Suzdržanih:0 

1.Prisutni članovi Skupštine usvojili su Odluku o usvajanju Pravilnika o internom prijavljivanju korupcije 

i zaštiti lica koje prijavi korupciju u udruženju AIS. 

Ova Odluka usvojena je jednoglasno. 

 

10.Zaključak: Pravilnik o dodjeli nagrada 

Za:84 

Protiv:0 

Suzdržanih:0 

1.Prisutni članovi Skupštine usvojili su Odluku o usvajanju Pravilnika o dodjeli nagrada. 

Ova Odluka usvojena je jednoglasno. 

 

11.Zaključak: Pravilnik o prijavi muzičkih djela i rješavanju konflikata oko muzičkih djela 

Za:84 

Protiv:0 

Suzdržanih:0 

1.Prisutni članovi Skupštine usvojili su Odluku o usvajanju Pravilnika o prijavi muzičkih djela i rješavanju 

konflikata oko muzičkih djela. 

Ova Odluka usvojena je jednoglasno. 

 

12.Zaključak: Pravilnik o članstvu 

Za:84 

Protiv:0 

Suzdržanih:0 

1.Prisutni članovi Skupštine usvojili su Odluku o usvajanju Pravilnika o članstvu. 

Ova Odluka usvojena je jednoglasno. 
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12.Zaključak: Pravilnik o Fondu za kulturne i socijalne namjene 

Za:84 

Protiv:0 

Suzdržanih:0 

1.Prisutni članovi Skupštine usvojili su Odluku o usvajanju Pravilnika o Fondu za kulturne i socijalne 

namjene. 

Ova Odluka usvojena je jednoglasno. 

 

13.Zaključak: Poslovnik o radu Nadzornog odbora 

Za:84 

Protiv:0 

Suzdržanih:0 

1.Prisutni članovi Skupštine usvojili su Odluku o usvajanju Poslovnika o radu Nadzornog odbora. 

Ova Odluka usvojena je jednoglasno. 

 

14.Zaključak: Poslovnik o radu Skupštine 

Za:84 

Protiv:0 

Suzdržanih:0 

1.Prisutni članovi Skupštine usvojili su Odluku o usvajanju Poslovnika o radu Skupštine. 

Ova Odluka usvojena je jednoglasno. 

 

15.Zaključak: Poslovnik o radu Upravnog odbora 

Za:84 

Protiv:0 

Suzdržanih:0 

1.Prisutni članovi Skupštine usvojili su Odluku o usvajanju Poslovnika o radu Upravnog odbora. 

Ova Odluka usvojena je jednoglasno. 

 

16.Zaključak: Poslovnik o radu Upravnog odbora 

Za:84 

Protiv:0 

Suzdržanih:0 

1.Prisutni članovi Skupštine usvojili su Odluku o usvajanju Poslovnika o radu Upravnog odbora. 

Ova Odluka usvojena je jednoglasno. 

 

17.Zaključak: Poslovnik o radu Upravnog odbora 

Za:84 

Protiv:0 

Suzdržanih:0 

1.Prisutni članovi Skupštine usvojili su Odluku o usvajanju Poslovnika o radu Upravnog odbora. 

Ova Odluka usvojena je jednoglasno. 

 

18.Zaključak: Pravilnik o radu 

Za:84 

Protiv:0 

Suzdržanih:0 

1.Prisutni članovi Skupštine usvojili su Odluku o usvajanju Pravilnika o radu. 
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Ova Odluka usvojena je jednoglasno. 

 

19.Zaključak: Pravilnik o disciplinskoj odgovornosti zaposlenika 

Za:84 

Protiv:0 

Suzdržanih:0 

1.Prisutni članovi Skupštine usvojili su Odluku o usvajanju Pravilnika  o disciplinskoj odgovornosti 

zaposlenika. 

Ova Odluka usvojena je jednoglasno. 

 

20.Zaključak: Pravilnik o platama, naknadama i dodacima plate zaposlenih 

Za:84 

Protiv:0 

Suzdržanih:0 

1.Prisutni članovi Skupštine usvojili su Odluku o usvajanju Pravilnika o platama, naknadama i dodacima 

plate zaposlenih. 

Ova Odluka usvojena je jednoglasno. 

 

21.Zaključak: Pravilnik o raspodjeli 

Za:84 

Protiv:0 

Suzdržanih:0 

1.Prisutni članovi Skupštine usvojili su Odluku o usvajanju Pravilnika o raspodjeli. 

Ova Odluka usvojena je jednoglasno. 

 

AD 9. 

 

Zamjenik predsjednika  Skupštine AIS-a Damir Bečić najavio je 9. tačku dnevnog reda, vezanu za 

Razmatranje i usvajanje Zapisnika Instituta za intelektualno vlasništvo Bosne i Hercegovine o izvršenom nadzoru 

nad radom AIS-a za 2019. godinu, te  otvorio je diskusiju po osnovu 7. tačke dnevnog reda.  

 

Kako nije bilo prijavljenih članova AIS-a za diskusiju, zamolio je prisutne članove Skupštine da pristupe glasanju 

po ovoj tački dnevnog reda. 

 

1.Zaključak: Zapisnik Instituta za intelektualno vlasništvo Bosne i Hercegovine o izvršenom nadzoru nad 

radom AIS-a za 2019. godinu 

Za: 83 

Protiv:0 

Suzdržanih:1 

1.Prisutni članovi Skupštine usvojili su Odluku o usvajanju Zapisnika Instituta za intelektualno vlasništvo 

Bosne i Hercegovine o izvršenom nadzoru nad radom AIS-a za 2019. godinu. 

Ova Odluka usvojena je sa 83 glasa za i 1 glas suzdržan. 
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AD 10: 

 

Tačka dnevnog reda - razno otvorena je od strane zamjenik predsjednika Skupštine Damir Bečić, koji je 

zamolio prisutne članove Skupštine da ukoliko imaju, delegiraju pitanja. 

 

Za riječ se javio član AIS-a Zlatko Bostandžić koji je pozdravio sve prisutne i istakao da je iznimno zadovoljan 

zbog formiranja nove krovne organizacije REPROBOS. Predložio je da ako postoji problem s kvorumom 

Skupštine kao u organizaciji AMUS zbog velikog broja članova, da se izvrši promjena u internim aktima. 

Preporučio je delegiranje predstavnika iz Banja Luke, Mostara, Sarajeva koji će predstavljati članove AIS-a, a 

zbog praktičnijeg i jednostavnijeg rada. Kazao je da bi i sredstva iz Fonda za kulturne namjene dala veliku podršku 

u izradi značajnih projektata, te dala podsticaj za razvoj muzičke kulture u Bosni i Hercegovini.Dodao je da u 

Upravnom odboru AIS-a ima kvalitetnih ljudi koji daju sve od sebe i rade u najboljem interesu za sve članove 

AIS-a.  

 

Hanka Paldum, član AIS-a i Nadzornog odbora AIS-a iskoristila je priliku da pozdravi sve članove AIS-a i 

istakla da je jako malo onih koji bi trebali biti na Skupštini AIS-a i aktivno učestvovati u radu organizacije. Dodala 

je da je posebno raduje činjenica da su sve tačke dnevnog reda usvojene jednoglasno, što je glavni dokaz koliko 

su članovi zadovoljni sa radom Upravnog odbora i direktorice Stručne službe. Naglasila je da je AIS institucija 

čijim su rezultatima svi zadovoljni i dala punu podršku u svim budućim aktivnostima.  

 

Predsjednik UO AIS-a Almir Ajanović zahvalio se na riječima podrške i dodao da Upravni odbor od samog 

nastanka AIS-a radi istim intenzitetom i žarom kako bi muzički izvođači dobili ono što zaslužuju i što im pripada. 

AIS se kao organizacija, izgradila na predanom radu i nesebičnim zalaganjem članova svih upravljačkih struktura 

i uposlenika AIS-a o čemu govore svjedoče vidljivi rezultati, a što su članovi AIS-a pozdravili aplauzom podrške. 

 

U nastavku sjednice, za riječ se javio i potpredsjednik UO AIS-a Slaviša Guja koji se zahvalio još jednom svim 

članovima na dolasku i aktivnom učešću u radu AIS-a. Dodao je da svi zajedno moramo uticati da se što više 

emituje i poštuje bh.muzika, te da svako da svoj puni, lični angažman zbog dobrobiti svih bh.muzičara. Kazao je 

da će sljedeća godina biti teška zbog posljedica pandemije virusa COVD-19, kao i zbog implementacije 

bilateralnih ugovora, ali da će Upravni odbor zajedno sa Stručnom službom dati sve od sebe da se poveća naplata 

sredstava za korištenje izvođačkih muzičkih prava.  

 

Član AIS-a Nedžad Podžić Amel Ćurić javio se za riječ kako bi uputio pohvale za rad organizacije. Kazao je da 

je vidljiva borba za bolji status muzičkih izvođača. Zamolio je za informaciju kada se održava izborna Skupština 

AIS-a jer smatra da bi svojim angažmanom mogao puno poboljšati rad organizacije. 

 

Zamjenik predsjednika Skupštine zahvalio se na riječima podrške i kazao da će članstvo AIS-a o datumu 

održavanja izborne Skupštine biti blagovremeno obavješteno.  

 

Pod tačkom razno javio se član član AIS-a Mehmed Bajraktarević koji je dao prijedlog da krovna organizacija 

REPROBOS bude pokretač usvajanja Zakona o zaštiti domaćih muzičara.Prilikom svog obraćanja gospodin 

Bajraktarević je dao neke primjedbe na rad Instituta i istakao da prati rad direktorice Stručne službe i da joj 

vjeruje, te da će njegovu podršku uvijek imati. Također je istakao da daje svoju punu podršku i Upravnom 

odbrom, Stručnoj službi i ostalim organima AIS-a. 

 

Potpredsjednik UO AIS-a Slaviša Guja javio se za riječ i kazao da je inicijativa o zaštiti bh.muzičara i 

emitovanja njihovih muzičkih djela na prostoru BiH, pokrenuta. Još jednom je istakao da je AIS organizacija svih 

muzičara, te da se samo zajedničkim snagama velike stvari mogu napraviti. 
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Zamjenik predsjednika Skupštine AIS-a Damir Bečić zahvalio se svim prisutnima na dolasku, te zaključio rad 

sjednice i zatvorio 9. redovnu sjednicu Skupštinu AIS-a, koja je završena u 16 sati. 

 

ZAPISNIČAR                                                                                                                           OVJERIVAČ 

_________________                                                                                                         _________________ 

Mersiha Babić                                                                                                                         Svjetlana Guja  

 

 

ZAMJENIK PREDSJEDNIKA SKUPŠTINE                                                                            OVJERIVAČ 

_______________________                                                                                                ___________________ 

Damir Bečić                                                                                                                           Borislav Domazet 


